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18-20 november  
 
Ordförande var på plats under plenumsförhandlingarna i Gällivare, i samband med plenum höll 
valnämnden ett föredrag om den preliminära röstlängden samt kommande viktiga datum inför valet.  
 

25 november  

Ungdomsrådet hade digitalt sammanträde. Under mötet togs en konsekvensanalys fram till ungdomsrådets 
förslag till nytt handlingsprogram, vi lyfte även att ett ökat engagemang på instagram är nödvändigt för att 
lättare få följare så att information från ungdomsrådet kan spridas. Vi beslutade även att åter kontakta 
kommunerna arvidsajur och jokkmokk om att starta samiskt ungdomsråd 

16 januari  
 

Ordförande deltog digitalt under SPR mötet som hölls i Enare. 
 

Övrigt  
 
Ordförande har plockat fram mallar till instagram för  att kunna lägga ut ”dagens lärdom” som kan 
användas för att publicera fakta och saker som kan vara intressanta/nödvändiga att veta som samisk 
ungdom. Ordförande har även mailat till Arvidsjaur och Jokkmokk kommun angående ungdomsråd i 
förvaltningskommun och inväntar svar därifrån. 

Kommande deltagande i närtid för ungdomsrådet är plenum och Jokkmokks marknad.  

 

Ungdomsrådets ordförande Hilda Granberg 

 
 
 
 
 
 


